
Databases Newly Subscribed by the UM Library (19/11/2010)

Dear All,

In order to support faculty members and students in their teaching, learning and research, the
Library has recently subscribed to the following online databases:

(1) Oxford Journals -- It provides online access to academic and research journals covering a
broad range of subject areas, such as life sciences, law, mathematics & physical sciences,
medicine, humanities and social science.
URL: http://www.oxfordjournals.org/
Note: Full-text available only from 1996 onwards.

(2) Warc -- It provides access to articles and case studies concerning a wide range of advertising,
marketing, media and research subjects.
URL: http://www.warc.com/intranet/autologin.asp

(3) 中國人文名刊
--本數據庫收錄以人文類刊物為主的文章，備有標題檢索及全文檢索的功能，方便讀者查檢所需文
章。
網址：http://osu.vip.qikan.com/Module/RenWen/Index.aspx

(4) 法源法律網 
--本數據庫內容涵蓋法規類別、判解函釋、裁判書、法學論著索引等單元，並提供最新法律新聞、法
規新訊、判解新訊、函釋新訊、法規草案及法律論著等各項資料。
網址：http://www.lawbank.com.tw/
注意：只限5位共用用戶

(5) 哈佛商業評論全文數據庫 
--本數據庫收錄從2002年到本年度《哈佛商業評論》的文章，備有多個不同欄目供讀者檢索相關內容
的資料。
網址：http://osu.vip.qikan.com/Module/HBR/Index.aspx
注意：只可以簡體字作檢索詞

(6) 國學寶典
--本數據庫是經標點整理，可全文檢索的古籍資料庫，收錄從先秦至晚清兩千多年的多種中國傳世古
籍。
網址：http://www.gxbd.com/
注意：提供繁簡體瀏覽平台，但只可以簡體字作檢索詞

(7) 歷代石刻史料匯編 --本匯編版被收錄於 “書同文古籍數據庫”
內，該數據庫提供全文檢索所收錄的石刻文獻資料。請先點擊“跨庫檢索”進行查詢，然後可點擊左側
列表的 “歷代石刻史料匯編” 取閱有關全文。
網址：http://product.unihan.com.cn/permit
注意：登錄資料為：用戶名 umaclib、密碼 123abc 

You may also use the links provided in “Databases” on the Library's homepage or directly access
to their websites via the campus network for your search. Please let us know
atlib_ref@umac.mo if there is any problem encountered in use.

Regards,
UM Library
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